

## TABLE OF CONTENTS 目 录

### 气相色谱法测定乙醇消毒剂中乙醇含量的不确定度评定

#### **Uncertainty Evaluation of the Determination of Ethanol in Disinfectant by Gas Chromatography**

- 魏魏, 杨旦旦, 孙春燕..... 255

### Cu-MOF/FeOOH 复合材料在水相中催化合成四氢噻吩类衍生物

#### **Cu-MOF/FeOOH Composites Catalyzed Synthesis of Tetrahydropene Derivatives in Water**

- 惠永海, 张永飞, 余彪, 韩冰, 李建鹏..... 260

### 顶空气质联用法测定塑料制品中三聚甲醛和 1,3-二氧戊烷残留量

#### **Determination of 1,3,5-Trioxane and 1,3-Dioxolane Residues in Plastic Products by Headspace GC-MS**

- 杨旦旦, 魏魏, 刘艇飞..... 267

### 油田采出水处理工艺在降粘复合驱采出水配稀中的应用

#### **Application of Oilfield Produced Water Treatment Technology in Produced Water Diluting in Viscosity Reduction Combination Flooding**

- 张同哲..... 274

### 直接甲醇燃料电池阳极催化剂及载体的研究现状及展望

#### **Research Progress and Prospect of Anodic Catalysts for Direct Methanol Fuel Cells**

- 李贵贤, 王首登, 李艳茹, 祁建军, 李红伟..... 283

### 热镀(铝)锌板表面钝化现状与紫外光固化技术应用趋势的分析

#### **Current Status of Surface Passivation in Hot-Dip Aluminum-Zinc Steel Plate and Analysis on the Application Trend of UV-Curable Technology**

- 陆伟星, 伍林玲, 马春雨, 张千峰..... 294

### 石墨氮化碳水凝胶在光催化分解水方面的研究进展

#### **Research Progress of Graphitic Nitride Hydrogels for Photocatalytic Water Splitting**

- 魏云霞, 魏慧娟, 刘芳, 郑艳萍, 马明广..... 305